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Rozhovor s Kristinou Höschlovou, vedoucí lékařkou u soukromé záchranné služby, 

horolezkyní po velehorách 

 

   Už na medicínu jsem šla s tím, že chci být lékařkou u záchranné služby. Před maturitou 

jsem tápala, co dál studovat, hrála jsem na housle a klavír, šly mi jazyky, zajímala mě 

geologie.  

   Pak jsem jednou viděla, jak na hřišti přistávali záchranáři, a to mi přišlo jako zajímavá 

práce. Dozvěděla jsem se, že to může dělat i doktor. Ačkoliv mě nikdy předtím nenapadlo, že 

bych studovala medicínu, zkusila jsem přijímačky a dostala jsem se.  

   Od prváku jsem obcházela místa, kde bych mohla nastoupit na stáž na záchranku a na ARO. 

Tak jsem se v mých devatenácti dostala k záchrance, ve čtvrťáku už jsem tam pracovala jako 

sestra. Učila jsem se hlavně z praxe, u záchranky jsem viděla, co je potřeba.  
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